

### 三头礼花枪 THREE GUNS FOR FIREWORKS

三连发彩纸枪使用的是以压缩空气为动力的礼花筒，安全无污染，非常吸引人的眼球；双保险击发方式保障使用安全，枪体造型酷炫，操作简单，非常适合DJ和歌手，不管在任何场所，都能造出热烈的气氛效果，为礼庆和演出带来喜庆和吉祥；一次可安装三支礼花筒，可依次发射，也可以同时发射，内置充电电池，不用外接电源就可以控制发射，非常方便。

Three rapid-fire confetti gun used in compressed air powered fireworks barrel, no pollution, safety is very attract people's attention; Firing way to ensure the safety of using double insurance, gun body modelling is cool, the operation is simple. Very suitable for DJ and singer, no matter in any place, can create a warm atmosphere effect, bring happy and auspicious for the ceremony celebrating and performance; At a time can be installed three fireworks barrel, can launch in turn, can also be launched at the same time. The built-in rechargeable battery, without external power supply can control the emission, is very convenient.

#### THREE GUNS FOR FIREWORKS (D-098)

VOLTAGE	电压:	12V 电池 (Battery)
POWER	功率:	10W
LAUNCH FREQUENCY	控制:	手控/3通道 (Hand Control / 3channel)
RANGE	射程:	10 - 20 M
CHOOSE MATERIALS	选用耗材:	电子烟花筒 (electronic confetti firecracker)
COVERAGE AREA	覆盖范围:	300 - 400 m²
SIZE(MM)	尺寸:	610×200×360mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重量:	2.5 Kg



耗材内容：壳片，碎纸，彩带，或混合三种  
包装：一件为25支  
使用：此耗材为一次性使用，用完即抽出来，继续装一支新的炮筒，即可马上喷射。



#### 4 HEAD CONFETTI MACHINE (D-049A)

VOLTAGE	电压:	AC100V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER	功率:	80W
CONTROL	控制:	DMX-512/遥控 (Remotecontrol)
INSURANCE	限流保险:	10A 250V
DMX CHANNEL	DMX通道:	4 通道 channel
MATERIAL	使用耗材:	40-100CM礼花筒 (40-100CM Confetti tube)
HEIGHT	喷射高度:	10 M
SIZE(MM)	尺寸:	400×340×270mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重量:	9.2 Kg



### D-049A 四头礼花机 D-049A 4 HEAD CONFETTI MACHINE

四头礼花机是一款小型的四管礼花发射器，它通过低压控制来释放礼花筒内高压气，使各种彩纸彩带发射到高空，制造出热烈的气氛，能给礼庆和酒吧带来更多喜庆和欢乐。

This is a mini confetti equipment which has 4 tubes, it uses the built-in gas pressure inside the tube as the material to be installed in the machine and shoot by its safe low voltage, the confetti paper or streamer can be shot up in the air and create an amazing effect, which can bring joyfulness to the celebration party or nightclub etc. It can be set on the floor or hung on the truss to shoot downward, shooting angles can be adjusted as you like, most importantly, installation is flexible and convenient.



#### SUCTION MACHINE (D-006D)

VOLTAGE	电压:	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER	功率:	1200W
CONTROL	控制:	DMX512/遥控控制/变色 (Powercontrol / remotecontrol)
HEIGHT	吹纸高度:	5M
TYPE NO	型号:	D-006D
SIZE(MM)	尺寸:	880×300×380mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重量:	8.2 Kg

### D-006D SUCTION MACHINE

### D-006D 吸纸机

D-006D 吸纸机是我司今年最新研发的产品，机器通过特制的高速风机，可以将彩纸自动吸入后再高速吹往空中，机器独特的隔音设计，使其有着体积小、噪音低、覆盖面积大等优点，是庆典、婚庆场所必不可少的机器。

D-006D vacuum suction paper machine is our latest research and development of be automatic high-speed blow into the air, again after inhaling machine unique sound insulation design, make its have volume small, the advantages is low noise, large coverage area, is an essential part of the celebration, the wedding machine.

### D-006B FLUORESCENT CONFETTI MACHINE

### D-006B 荧光彩带机

荧光彩带机高档的航空箱现代的高亮耐磨油漆，利用高速风机把120米的荧光卷纸不断吹向15-20米远的地方，在酒吧派对等场所形成欢乐的气氛。

Fluorescent confetti machine paint high-bright durable oil paint and with modern flight case. High speed fan blow 120 meter roll fluorescent paper to 10-20 meter distance. Thus it can add a entertainment atmosphere.

#### FLUORESCENT CONFETTI MACHINE (D-006B)

VOLTAGE	电压:	AC100V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER	功率:	1100W
CONTROL	控制:	电控 (Powerswitch)
FAN DIAMETER	风机直径:	40 M
SHOOTING HEIGHT	吹纸距离:	15 - 20M
ROTATING SPEED	转速:	2800 (r/min)
AIR FLOW	风量:	96 (Nm³/min)
SIZE(MM)	尺寸:	620×550×800mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重量:	25 Kg



彩色卷纸  
Ribbon winding paper



#### FLOATING PAPER MACHINE (D-069)

VOLTAGE	电压:	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER	功率:	120W
COVERAGE AREA	载纸容量:	5 Kg
SIZE(MM)	尺寸:	600×600×400mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重量:	9.5 Kg

### 飘纸机 FLOATING PAPER MACHINE

新型飘纸机是我司09年开发的新一代特效产品，本机悬挂在高空中，通过机器运转将载纸的大量彩纸、彩片花圈在高空中持续缓缓地飘洒在舞台上空，形成壮观、浪漫的场景。本机具有可调节大小不卡顿、低噪音、低耗电、DMX512信号可控等优点。适用于大、中型演出、DISCO 及庆典活动！

New floating paper machine, new generation special effect product come up in 2009 To develop, this machine hangs in the high air, pass the machine operation and will fly of a great deal of colourful paper, colourful shiny paper, the flower petal, keeps on in the high air to float to spread in the stage. sky slow-movingly flying, romantic grand view. Machine can adjust fan speed, low noise and energy-saving, DMX 512 control. It is suitable for middle-large performance, Disco and celebrating.

